

聘中文助教

雷丁中文学校因发展需要，现诚聘若干名中文助教。主要职责是照顾低年级的学生，协助任课教师管理好课堂纪律，保证课堂教学能够顺利完成。

工作时间：周日上午 **11:00-13:00**

工作地点：**Highdown school Reading**

任职要求：爱孩子，爱教育，有责任心，有耐心，具有团队精神，工作态度积极，普通话标准，能用英文交流，学校将提供培训。

学校每周付车马费 **10 镑**

雷丁中文学校求贤若渴，拜托广大朋友热情推荐！也热烈欢迎自荐！

有意者请直接微信或电邮：readingchineseschool@hotmail.com。

我们期待着您的加入，加入到我们优秀的教师队伍中来，为中文教育事业发光发热！

Teaching Assistants Required

Reading Chinese School require Teaching Assistants for the academic year 2016-17. The role involves supporting the Class Teacher in the junior classes looking after young children.

Applicants must be reliable and able to come every week during school times. Experience of working with children would be preferred but not essential.

We are a non-profit making charity organisation, but will pay £10 each week for the 2 hour session.

If you are interested, please email readingchineseschool@hotmail.com